
Här nedan följer en sammanfattning av Styrelsemötet 11 december 2019. Framöver kommer ett 

sådant här dokument läggas ut efter varje möte. Syftet är att ge medlemmar en inblick i styrelsens 

arbete i Naturskyddsföreningen i Göteborg.  

__________________________________________________________________________________ 

 

 

Sammanfattning av styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Göteborg  

11 december 2019 

Närvarande: Jan Gustafsson, Oskar Tagesson, Thomas Röstell, Lena Nilsson, Anders Johnard, 

Anders Ridderström, Sebastian Thisted och Bo Jönsson.  

Beslut fattade av Arbetsutskottet 

Inga nya beslut.  

Rapportering  

Genomgång av aktiviteter som varit i november-december.  

Yttranden detaljplaner  

Inga nya yttranden.  

Årsmötet 2020 

Planering av årsmötet påbörjas. Eventet ska spridas i flera kanaler så att det når så 

många medlemmar som möjligt.  

Kommunikation och sociala medier 

Styrelsen beslutade om att Naturskyddsföreningen i Göteborgs Instagramkonto ska 

vandra mellan grupperna så att fler får möjlighet att ta del av deras arbete.  

Kampanj: Göteborg kan grönare  

Kampanjen är lanserad, finns att följa på hemsidan. Pressmeddelande är utskickade. 

En debattartikel har publicerats i GP.     

Förslag om motion till riksstämman 

Stadsplaneringsgruppen arbetar på en motion om en nationell samordningstjänst för 

hållbar stadsplanering, fokus mindre städer. Motionen ska upp till Riksstämman i vår. 

Förslag om kemikaliegrupp  

Förslag om att starta en ny grupp som fokuserar på kemikalier. Kul! Representant från 

styrelsen stöttar med information om föreningen och stöd inför uppstart.  

Kommande aktiviteter  



14 december: Handla miljövänligt-gruppen. Hållbart julpyssel på Naturhistoriska 

museet.  

Övriga frågor 

1. Jättebalsamin i Slottsskogen: Tar det vidare med Park- och naturförvaltningen. 

2. Frölunda kulturhus: Solpaneler på plats, en del av dem har finansierats av 

Naturskyddsföreningen och Chalmers studenter. Vi bidrar även med ängar och biodlingar.  

3. Riks erbjuder utbildning i att hålla stora workshops.  

4. Valberedningen bjuds in till Styrelsemöte  

5. Bokcirkel om positiva historier på gång.  

6. Reklam på Facebook ska användas i nästa år.  

7. Företagssamarbete med Ängsgruppen: PwC ska vara med och faga på Skändla äng. 


